
Politisk orientering den 27.
november 2014:
tilslutte  os  BRIKS-
underskriftsindsamling//
ny verdenslandbrorapport
med formand Tom Gillesberg

 

 

Radio  Schiller  den  24.
november 2014:
International  erklæring  for
at USA og Europa skal gå med
i BRIKS
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EIR  i  København  udfordrer
EU’s koordinator
for  udenrigs-  og
sikkerhedspolitik over
konfrontationspolitikken  mod
Rusland
20. nov. 2014 – I dag lykkedes det EIR’s korrespondent i
København, Michelle Rasmussen, at stille det sidste spørgsmål
på en hastigt sammenkaldt pressekonference på ’dørtrinnet’ med
EU’s  højtstående  repræsentant  for  udenrigsanliggender  og
sikkerhedspolitik,  Federica  Mogherini,  og  den  danske
udenrigsminister Martin Lidegaard. Mogherini havde deltaget i
en konference i København om Somalia, og hun og den danske
minister havde diskuteret verdenssituationen. Efter spørgsmål
om Somalia, hvad hendes udenrigspolitiske prioriteter var, og
om Europa kan handle uden USA, lykkedes det EIR at stille
spørgsmålet:

EIR: Hvis vi skal løse problemerne med Ukraine, Ebola eller
det økonomiske kollaps, må der være en dialog med Rusland.
Lige  nu  er  det  EU’s  politik  at  øge  konfrontationen  og
isolationen, og på den anden side – når man har USA, der
foreslår regimeskift gennem Victoria Nuland – vil De sige ja
til BRIKS, som med åbne arme tilbyder samarbejde, i stedet for
konfrontationspolitik?

Federica Mogherini: EU’s politik, det har vi netop diskuteret
med  ministrene  i  mandags,  EU’s  politik  er  ikke  en
konfrontationspolitik.  EU’s  politik  er  en  politik,  der
selvfølgelig  står  fast  på  internationale  regler,  som
nødvendigvis  må  respekteres  og  genoprettes,  men  også  en
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politik for dialog, for vi ved udmærket, at, med udgangspunkt
i Ukraine, hvor Rusland har nogle forpligtelser, og også kan
være en del af problemets løsning, så vi må have Rusland til
at blive en del af løsningen, ikke blot i Ukraine, men også i
andre dele af verden.

Tænk  på  Syrien.  Tænk  på  Mellemøsten.  Tænk  på  de  globale
udfordringer,  vi  står  overfor.  Og  jeg  håber  virkelig,  at
Rusland vil se det som sin interesse at komme tilbage til at
spille en ansvarlig og konstruktiv rolle i det internationale
samfund.

Både Mogherini og Lidegaard tog imod pakker med bladet EIR
(Executive Intelligence Review) nr. 45 og 46.

Hør SoundCloud klip af ordvekslingen:

 

 

RADIO  SCHILLER  den  17.
november 2014:
G20-topmødet: G7 på vej ned,
BRIKS på vej op
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Politisk orientering den 13.
november 2014

Radio  Schiller  den  13.
november 2014:
Kina/BRIKS  sætter  dagsorden
på  APEC  møde//Obama  på  vej
ned
med formand Tom Gillesberg

Videoen kommer senere idag, fredag den 14. november

Radio  Schiller  den  10.
november 2014:
1989,  den  tabte  chance  for
fælles udvikling og sikkerhed
Men nu er BRIKS på vej op med et alternativ til kollaps og
krig baseret på Schiller Instituttets program.
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med formand Tom Gillesberg

En ny Økonomisk Verdensorden
med  BRIKS  og  Schiller
Instituttet
»Slaget om Jorden« er i gang mellem BRIKS og den nuværende
unipolære verdensorden med centrum i City of London og Wall
Street. Med Dilma Rousseffs valgsejr fastholdes Brasilien i
BRIKS,  og  etableringen  af  en  Asiatisk
Infrastrukturinvesteringsbank, AIIB, inkluderes stadig flere
lande  i  samarbejdet.  BRIKS  er  ved  at  realisere  den  nye
retfærdige økonomiske verdensorden, som Schiller Instituttet
har kæmpet for, og Schiller Instituttets jubilæumskonference
viser instituttets centrale placering i denne kamp i dag. IS
kan besejres gennem samarbejde med Rusland, Kina, Syrien og
Iran – og konfrontation med Rusland via Østeuropa må stoppes,
inden  vi  får  atomkrig.  Der  må  etableres  en  international
koordineringskomité under amerikansk og russisk ledelse til at
besejre ebola-pandemien. ECB’s stresstest var et røgslør for
at bankkrise og sammenbrud lurer.

 

Download (PDF, Unknown)
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Radio  Schiller  den  3.
november 2014:
Obama  på  vej  ned//valget  i
Østukraine
med formand Tom Gillesberg

Også: flere nationer samarbejder med BRIKS

Politisk orientering den 30.
oktober 2014

Radio  Schiller  den  30.
oktober 2014:
Øget trussel om atomkrig//
Frankfurt konferencerapport//
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Ebola nødplan
Med formand Tom Gillesberg.

Videoen bliver klar senere idag fredag.

Radio  Schiller  den  27.
oktober 2014:
Efter valget i Brasilien og
Ukraine//Ebola nødplan

Radio  Schiller  den  23.
oktober 2014:
SI’s  internationale
konference,  kampen  imod  IS,
Ebola, finanskrak
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En ny mørk tidsalder, eller
en renæssance med BRIKS?
Skal vi acceptere en ny mørk tidsalder, eller gå sammen med
BRIKS-landene  om  at  skabe  en  global  renæssance?  USA’s
vicepræsident beklagede, at det er USA’s »venner«, der har
støttet  Islamisk  Stat,  IS,  som  nu  truer  med  at  indtage
grænsebyen Kobane i Syrien, mens Tyrkiet forhindrer, at byen
får hjælp. Hvis IS skal bekæmpes, må vi samarbejde med Syrien
og Iran. Die Welt advarer om et større finanskrak, end det vi
så  i  2008.  Ebola  truer  også  USA  og  Europa.  FN  støtter
Argentina i kampen mod gribbefondene. Indiens Modi indtager
New  York  med  budskabet:  Vi  behøver  en  massebevægelse  for
udvikling. BRIKS’ kandidat står til sejr i Brasilien. Kina og
BRIKS bygger ikke et imperium, men er et samarbejde mellem
suveræne nationer, som vi bør deltage i.

Download (PDF, Unknown)

Radio  Schiller  den  13.
oktober 2014:
Stop  IS  gennem  at
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offentliggøre de 28-sider om
Saudierne

Did censoring a 9/11 report pave for way for IS?

Link  til  det  11-minutter-lang  Canadian  Broadcasting  Co.
interview with Sen. Bob Graham om at offentliggøre 28-sider
fra den amerikanske kongress’ rapporten om Saudi Arabiens role
i 9/11.

Radio Schiller den 9. oktober
2014:  Nyt  finanskrak  eller
økonomisk vækst med BRIKS?

Danmarks  første  astronaut
Andreas Mogensen:
EIR interview
Link to the video of the press conference in english. EIR
questions start at 47 min.

Press conference with Andreas Mogensen and ESA's Nigel ..,
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Oct. 10, 2014, , including three questions from EIR, Executive
Intelligence Review's Michelle Rasmussen, International Press
Center, Copenhagen

Privat interview på dansk: 10 min.

Kina  og  Indien  på  vej  til
Månen og Mars, Vesten på vej
til helvede

Politisk orientering den 17.
juli 2014

Møde  med  Leni  og  Phil
Rubinstein fra USA:
Den eurasiske Landbro bliver
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til virkelighed;
Hvad er Schiller Instituttets
rolle?
Streamed live on Jul 3, 2014

*  Den  eurasiske  Landbro  bliver  til  virkelighed:  Hvad  er
Schiller Instituttets rolle?
* Hvor står verden set fra USA?
*  LaRouches  videnskabelige  triade:  Planck,  Einstein  og
Vernadskij

på Schiller Instituttets kontor

Politisk orientering den 26.
juni 2014

H.E.  Ambassador  Bayat:  The
Situation in Iraq
On  June  19,  2014,  EIR  interviewed  H.E.  Ambassador  Bayat,
ambassador from the Islamic Republic of Iran to Denmark, in
which the deteriorating situation in Iraq after the ISIS’s
recent military advances was discussed, and what can be done
to bring peace and stability to the region.
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H.E. Bayat was interviewd by Executive Intelligence Review’s
Tom Gillesberg in Copenhagen, Denmark.

Politisk orientering den 10.
juni 2014

Politisk orientering den 29.
maj 2014

Politisk orientering den 15.
maj 2014
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